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Emne: SV: Høring om kriterier og ansøgerkreds 
 
Hej Emma 
 
Idrætsrådet har ingen kommentarer, ud over det er kedeligt, puljen har været ude for en kraftig slankekur. 
 
Mvh.  
Pva. 
Norddjurs Idrætsråd 
Ebbe 


